
Svar till motion om laddplats för elbil

Styrelsen bedömer efterfrågan att kunna ladda elbil inom föreningens parkeringar och
garage som låg. Detta baseras på att styrelsen endast fått frågan tre gånger de senaste sex
åren.

Svar på frågorna i motionen:
Fråga 1: Föreningens parkeringsplatser och garage är inte förberedda för laddning av elbil.
Fråga 2: Ja, men det finns inga planer på att installera laddningsmöjlighet för elbil.
Fråga 3: Fastighetsutveckling bekostas i normalfallet av föreningen.

Styrelsens förslag till beslut:
Styrelsen föreslår stämman att anse motionen besvarad.


